

## 合作伙伴申请表格

### Merchant Application Form

商家注册名称 Company Name	
商家注册商号 Company Registration No.	
商家注册地址 Company Address	
负责人 Person In Charge	
负责职务 Position	
商家注册国家 Country	
联系号码 Contact Number	
电邮地址 Email Address	
业务类型 Business Type	<input type="checkbox"/> 酒店 Hotel <input type="checkbox"/> 民宿 Homestay <input type="checkbox"/> 餐饮 Dining <input type="checkbox"/> 入门票 Ticketing <input type="checkbox"/> 邮轮 Cruise <input type="checkbox"/> 其它 Others _____

微信号 WeChat ID		连我号 LINE ID	
------------------	--	----------------	--

**付款资料 / Payment Details**

银行名称 Bank Name	
国家 Country	
分行 Branch No.	
SWIFT 代码 SWIFT Code	
户口号码 Account No.	
户口名称 Account Name	

**所需备份文件 / Documents**

1. 商业注册执照 Business Registration Certificate / License
2. 旅游 / 观光, 住宿 营业执照 ( 如有 ) Travel / Tour / Accommodation Agency Business License.
3. 专业资格执照 ( 如有 ) Professional Qualification License (If any)

**合作伙伴合约条规 / Merchant Contract Regulations**

1. 我在此确认, 我已满 18 岁, 愿意申请成为 Trip4asia Sdn.Bhd. 公司的商户/供应商之一, 我完全意识到我不是公司的全职/兼职员工, 代理和/或合法代表, 不能代表公司发言或签置任何文件。  
I hereby confirmed that I am above 18 years old and would like to apply to become one of the merchant/vendor of Trip4asia Sdn Bhd. By this application, I am fully aware that this will not entitle me to become full/part time employee, agent and/or legal representative of Trip4asia Sdn Bhd nor am I given any authorisation to discuss about contract to other person.
2. 我无权对 Trip4asia Sdn. Bhd. 作出任何声明或评论, 除非获得公司的事先批准。  
I will not make any claims, representations or statements about Trip4asia Sdn.Bhd. other than that stated in Trip4asia Sdn.Bhd. official literature.
3. 我不可通过广告/刊物/报章/杂志去做宣传, 除非获得公司的事先批准。  
I will not disclose any information about the collaboration with Trip4asia Sdn Bhd to third party(s) and/or public (social media and/or any form of advertisement) without prior written consent from Trip4asia Sdn Bhd.
4. 我愿意向 Trip4asia Sdn.Bhd. 承担我所作出的一切声明、评论所引起的一切法律责任。

I agree to indemnify and hold harmless Trip4Asia Sdn Bhd from and against any liability, damage or loss including legal fees and expenses that Trip4Asia Sdn Bhd incurs or suffers as a result of any action, inaction or omission by me.

5. 我愿遵守 Trip4asia Sdn.Bhd. 文件和手册中所公布的规定，道德准则或任何时候在刊物上宣布的条规。

I agree to abide the Trip4asia Sdn Bhd Business Conduct as set forth in Trip4asia Sdn.Bhd literature and manual or any circular that may be printed and/or changed periodically.

6. 我了解到如我不能遵守或符合公司的任何条款与条规，我的商业账户或/和申请将会被终止。

I understand that my merchant account and/or application will be revoke anytime should I failed or breach any of the terms and conditions set by Trip4asia Sdn Bhd.

7. 我必须自行负责有关的税务要求。

I will responsible for all the compliance with applicable taxation requirements.

8. 我确认以上填写的资料是完整，真实和正确。

I confirm and declare that all information given above is correct, complete and true.

备注：请将表格填写完成之后，再把扫描件发到 [merchant@trip4asia.com](mailto:merchant@trip4asia.com)

Please complete the form and email the completed scan copy to [merchant@trip4asia.com](mailto:merchant@trip4asia.com)

<p>.....</p> <p>(签名 / Signature)</p>	<p>.....</p> <p>(公司盖章 / Signature)</p>
日期 / Date :	日期 / Date :